

Title (en)

Foamed sanitary construction element for shower and bath tub.

Title (de)

Geschäumter Installationsbaustein für Duschwanne und Badewanne.

Title (fr)

Elément de construction pour installations en matériau alvéolaire pour douche et baignoire.

Publication

EP 0060978 A1 19820929 (DE)

Application

EP 82100741 A 19820202

Priority

DE 8107573 U 19810316

Abstract (en)

1. Foamed sanitary construction element for shower and bath tub, said sanitary construction element containing the necessary pipes (2, 3), valves (5, 7) and water connections (6, 8, 9, 10), characterized in that said sanitary construction element contains in a substantially symmetric arrangement on the side of the shower the thermostat (4) (lever mixer), the valves (5, 7) and water connections (6, 8) for the head shower and the mobile spray head, and that on the side of the bath tub the bath tub connections (9, 10) are mounted directly i.e. without any substantial dead branch lines onto the drinking water pipes (2, 3) and they are closed by plugs when not in use.

Abstract (de)

Zur Verwendung des Installationsbausteins für alle Einbauvarianten ist der Installationsbaustein symmetrisch als glatter, schlanker Rechteckkörper (1), ohne seitliche Ansätze, ausgeführt. Er enthält die notwendigen Rohrleitungen (2, 3), Ventile (5, 7) und Wasseranschlüsse (6, 8, 9, 10) sowohl auf der Duschwannenseite als auch auf der Badewannenseite in im wesentlicher symmetrischer Anordnung. Die Badewannenanschlüsse (9, 10) auf der Badewannenseite hängen unmittelbar, d.h. ohne wesentliche tote Stichleitungen, auf den Trinkwasserzuleitungen (2, 3), wobei sie bei Nichtgebrauch durch Stopfen verschlossen sind.

IPC 1-7

E04C 2/52; A47K 4/00; E03C 1/01

IPC 8 full level

A47K 4/00 (2006.01); **E03C 1/01** (2006.01); **E04C 2/52** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 4/00 (2013.01); **E03C 1/01** (2013.01); **E04C 2/521** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2530205 A1 19770127 - SCHAEFER FRIEDRICH WILHELM
- [A] US 3571816 A 19710323 - MCCULLOUGH LEE W
- [A] FR 1394683 A 19650402
- [A] FR 2301642 A1 19760917 - ARFA ROEHRENWERKE AG [CH]

Cited by

EP2333184A3; US5329650A; EP0419414A3; EP0461077A1; US5210883A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0060978 A1 19820929; EP 0060978 B1 19841212; AT E10768 T1 19841215; DE 3261488 D1 19850124; DE 8107573 U1 19811001

DOCDB simple family (application)

EP 82100741 A 19820202; AT 82100741 T 19820202; DE 3261488 T 19820202; DE 8107573 U 19810316